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ZÁPIS ZE SHROMÁŽDĚNÍ VLASTNÍKŮ 

 

Zápis č. 1 / 2023 

 

Zápis ze shromáždění vlastníků konaného dne 18.4.2023 

shromáždění zahájeno v 18. 00 hodin 

Název společenství (dle výpisu z rejstříku): Společenství vlastníků Francouzská 65 

Číslo střediska: 52501 

Adresa (město, ulice, č. p. / č. or.): Francouzská 6019/65  Ostrava - Poruba 

Počet hlasů (podílů) všech vlastníků:      37272   

Počet hlasů vlastníků přítomných při zahájení: 37272 tj.  100 % Počet hostů: 0 

                                             ano                  ne 

Shromáždění bylo     x     při zahájení usnášení schopné (označte uskutečněnou alternativu ) 

 

Shromáždění řídil (jméno): Pavel Grimm 

Zapisovatel (jméno): Eva Konečná 

Sčitatelé hlasů (jméno): Eva Konečná 

PROGRAM SHROMÁŽDĚNÍ VLASTNÍKŮ: 

1. Přivítání  a zahájení schůze, seznámení s programem schůze 

2.         Odsouhlasení programu schůze 

3. Zpráva o technickém provozu domu 

4.           Výsledek hospodaření za rok 2022 

5.        Odsouhlasení hospodářského výsledku za rok 2022 

6. Návrh na předčasné splacení úvěru revitalizace domu 

7. Návrh na změnu vyplácení podílů z příjmu spol. částí domu ( kadeřnictví ) 

8.                                               PODA internet – informace o nabízené smlouvě 

9.                                      Diskuse 

10.                             Usnesení a závěr 
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Průběh schůze: 
 

1. 2.Přivítání  a zahájení schůze, seznámení s programem schůze 

Člen výboru p.Konečná přivítala všechny přítomné vlastníky a seznámila je s programem schůze. 

Pro 66 vlastníků což je 34 512 spoluvlastnických podílů, což je 100% spoluvlastnických podílů, proti 0 spoluvlastnických 

podílů, zdrželo se 0 spoluvlastnických podílů. Pro s celkovým počtem 2 760 spoluvlastnických podílů hlasoval zmocněnec 

SBD Poruba za 6 nájemníků. 

 

Usnesení: Shromáždění vlastníků jednotek schvaluje přednesený program bez výhrad 

 

3. Zpráva o technickém provozu domu 

  

p.Šeděnka  přednesl zprávu o provedených pracích na domě za rok 2022. 

 

4. Výsledek hospodaření za rok 2022  

 

Předseda p. Grimm přednesl zprávu o hospodaření domu.  S tímto výsledkem : 

Tvorba dlouhodobé zálohy na opravy : 

Tvorba celkem od 1.1.2022 do 31.12.2022 byla 553.934,17 kč 

Čerpání celkem za rok 2022 : 242.307,29 Kč 

 

Stav krátkodobé zálohy na provoz domu: 

Tvorba celkem od 1.1.2022 do 31.12.2022 byla 41.976,38Kč 

Čerpání celkem za rok 2022 bylo 41.976,38 Kč 

 

Zůstatek úvěru na revitalizaci domu k 31.12.2022 činí 3.105.601,41Kč. Dle úvěrové smlouvy má splácení úvěru 

skončit v červnu 2026. 

 

Výsledek hospodaření činil 110.379,94 Kč a byl použit na pokrytí nákladů dlouhodobé zálohy na opravy. Vznikl z úroků 

z běžného účtu. 

Podrobné údaje o finančním hospodaření domu je k dispozici na výboru SVJ. 

       

5. Hlasování:    pro 66 vlastníků což je 34 512 spoluvlastnických podílů, což je 100% spoluvlastnických podílů, proti 0 

spoluvlastnických podílů, zdrželo se 0 spoluvlastnických podílů. Pro s celkovým počtem 2 760 spoluvlastnických podílů 

hlasoval zmocněnec SBD Poruba za 6 nájemníků. 

 

Usnesení: Shromáždění vlastníků bere na vědomí hospodářský výsledek bez výhrad. 

 

6. Návrh na předčasné splacení úvěru revitalizace:  

 

Výbor SVJ po zvážení navrhuje splatit zbytek úvěru na  revitalizaci v celkové výši 2.739.815,- Kč. Poslední splátka by byla 

v červnu 2023, a to z účtu Společenství, kde máme dostatek finančních prostředků k tomuto účelu. Po případném 

odsouhlasení návrhu dojde k 1.7.2023 k úpravě (ponížení) předpisu nájmu všech bytů o částku, kterou byty v současnosti 

platí. 

 

Hlasování: pro 66 vlastníků, což je 34 512 spoluvlastnických podílů, což je 100%  spoluvlastnických podílů, proti 0 

spoluvlastnických podílů, zdrželo se 0 spoluvlastnických podílů. Pro s celkovým počtem 2 760 spoluvlastnických podílů 

hlasoval zmocněnec SBD Poruba za 6 nájemníků. 

 

Usnesení: Shromáždění vlastníků souhlasí s navrhovaným předčasným splacením úvěru. 

 

 

 

7. Návrh na vyplácení podílů z příjmu spol. částí domu (kadeřnictví ) : 

 

Výbor SVJ navrhuje, změnu převodu podílů z příjmu podnájmu společných prostor domu (kadeřnictví).Při vzniku 

společenství bylo odhlasováno, že podíly z pronájmu budou vyplaceny každému vlastníkovi jednotky. 

Navrhujeme změnu, že tyto prostředky budou opět připsány vlastníkům, ale nebudou se již vyplácet každému na účet, ale 

zůstanou ve fondu  na dlouhodobé zálohy  na provoz a opravy domu. 

 



Zápis shromáždění vlastníků Stránka 3 
 

Hlasování: pro 66 vlastníků, což je 314 512 spoluvlastnických podílů, což je 100% spoluvlastnických podílů, proti 0 

spoluvlastnických podílů, zdrželo se 0 spoluvlastnických podílů. Pro s celkovým počtem 2 760 spoluvlastnických podílů 

hlasoval zmocněnec SBD Poruba za 6 nájemníků. 

 

 

Usnesení: Shromáždění vlastníků  souhlasí s návrhem s převodem finančních prostředků  z příjmu spol. částí domu  

( kadeřnictví) do dlouhodobé zálohy na opravy domu. 

 

 

8. PODA internet v domě: předseda p. Grimm seznámil všechny účastníky shromáždění s navrženou smlouvou společnosti 

PODA, která řeší připojení optickým kabelem domácnosti.  

 

Hlasování: pro 0 vlastníků což je 34 512 spoluvlastnických podílů což je 100% spoluvlastnických podílů, proti 66 vlastníků 

což je 100% spoluvlastnických podílů, zdrželo se 0 spoluvlastnických podílů. Proti s celkovým počtem 2760 

spoluvlastnických podílů hlasoval zmocněnec SBD Poruba za 6 nájemníků. 

 

Usnesení: Shromáždění vlastníků zamítá návrh smlouvy o zavedení internetu pomocí optických kabelů v domě z důvodu 

neakceptovatelných podmínek ze strany investora společnosti PODA a požaduje sepsání nové smlouvy ve spolupráci 

s firmou NEJ.cz bez  podmínek, které jsou jen výhodou investora.  

 

 

9. Diskuse : do diskuse se s žádnou zásadní připomínkou nebo návrhem nepřihlásil žádný z účastníků shromáždění. 

 

 

10. Usnesení a závěr: všechny body programu shromáždění byly předloženy k vyjádření, které je obsaženo v hlasování. 

Shromáždění projednalo všechny body, které byly zařazeny do programu schůze. 

Výbor SVJ vyvolá nové jednání se společností PODA a NEJ.cz týkající se nové smlouvy na zavedení internetu po optice tak, 

aby nám nebyly kladeny neakceptovatelné podmínky pro nás ve prospěch investora. S výsledkem jednání seznámí výbor 

nájemníky zprávou o jednání, kterou vyvěsí na informační nástěnce v domě. 

 

 

UKONČENÍ SHROMÁŽDĚNÍ VLASTNÍKŮ 

Shromáždění bylo ukončeno ve 19.00  hodin. 

Příloha : presenční listina  

 

 

 

 

Podpis předsedy:   Pavel Grimm ……………………………. 

 

 

Podpis místopředsedy:   Milan Šeděnka …………………………… 

 

 

 Podpis zapisovatele:   Eva Konečná …………………………….. 


